

## ***Fjugesta IF 09/10 – Föräldramöte***

Måndag 15/5-2023

Kl. 18:00 – 19:00

Bergavallen

***Närvarande: Helena Jansson, Magnus Jansson, Calle Rozenbergs, Gustaf Ericsson, Linda Ericsson, Petter Andersson, Eyad Hishia, Lena Karlsson, Angelina Gyllin, Jon Fredborg, Ann-Sofie Andersson, Fadumo Aden, Ziad Al Turkmani + 1, Anna Morell samt Farhan Aden och Mohammed Al Turkmani***



### ***Förslag till dagordning***

- § 1 Mötet öppnas***
- § 2 Fastställande av dagordning***
- § 3 Val av ordförande för mötet***
- § 4 Val av sekreterare för mötet***
- § 5 Ekonomi - lagkassa***
- § 6 Rapportering från ledarträff***
- § 7 Info från Mange och Petter***
- § 8 Övriga frågor***
- § 9 Nästa möte***
- § 10 Mötet avslutat***

### ***§ 1 Mötets öppnande***

- *Linda förklarade mötet öppnat.*

### ***§ 2 Fastställande av dagordning***

- *Dagordningen godkändes.*

### ***§ 3 Val av ordförande för mötet***

- *Linda valdes till ordförande.*

#### **§ 4 Val av sekreterare för mötet**

- Helena valdes till sekreterare

#### **§ 5 Ekonomi - lagkassa**

- Linda informerade om att det finns ca 14. 500 kr i lagkassan.  
Linda fortsätter som kassör för laget.

#### **§ 6 Rapportering från ledarträff**

Den 4 maj hölls ett möte för att informera om läget i föreningen och nya riktlinjer. Det framkom att ekonomin för föreningen är ansträngd. Styrelsen har tagit fram huvudansvariga för följande områden:

##### **Sponsring**

Johan Niklasson, [Niklasson\\_88@hotmail.com](mailto:Niklasson_88@hotmail.com), 073-541 43 56

##### **Försäljning**

Tova Magnusson

##### **Material**

Per Sundin, 073-316 65 74

##### **Kioskansvarig**

Amanda Carlman, [amanda.carlman@lekeberg.se](mailto:amanda.carlman@lekeberg.se), 076-145 69 86

Diana Björkstrand Järn

**Sponsring** – Sponsorbroschyr kommer med olika paket för sponsring.

**Försäljning** – Försäljning kommer organiseras centralt; varje lag säljer som vanligt men inköp och större delen av administrationen sköts centralt.

**Material** – Samtliga materialinköp ska stämmas av med Per, det är honom man vänder sig till om man tycker något fattas.

**Kiosk** – Inköp till kioskerna kommer att ske centralt för att förenkla hanteringen och ha lite bättre koll på vad som behövs. Mer info kommer.

**OBS!** Inkomster från samtliga delar fördelas för närvarande 70/30; 70 % till föreningen och 30% till lagen.

För närvarande finns ingen grupp som har huvudansvar för Bergavallen. Gräsklippning sköts av Urban för övrigt ansvarar varje lag för sina egna områden under säsongen (inkl kritning av planer).

Förslag från dagens möte på möjliga sponsorer:

Hidingebro Bygghandel (Peter Sahlqvist?)

OKQ8 (Magnus Persson)

Jirvelius Store

Lekebergs Bioenergi (Värmeverket)

Förslag från dagens möte på möjliga varor att sälja:

Korvpåsar

Presentkorg från Berga Gård

- **Val av kontaktperson mot styrelsen:**

Anna Morell, 072-701 82 64 [anna.morell@vap.se](mailto:anna.morell@vap.se)

- **Val av kioskansvarig i 09/10:**

Lena Karlsson, 070-731 59 63 [Kicki888.lk@gmail.com](mailto:Kicki888.lk@gmail.com)

Dessutom valdes ansvarig för materialinköp inom 09/10:

Angelina Gyllin, 070-996 67 51 [angelina.gyllin@yahoo.com](mailto:angelina.gyllin@yahoo.com)

- **Skötsel av "vår" plan på Bergavallen**

Var 14:e dag ska planen kritas i samband med tisdagsträningen inför torsdagens hemmamatch.

## **§ 7 Info från Mange och Petter**

Mange tycker att det går bra för laget, de är bra kompisar och de har bra disciplin!

Skjuts vid matcher upplevs som ett problem. Vi måste se över rutiner för hur vi ska lösa detta. Alla har inte tillgång till bil.

## **§ 8 Övriga frågor**

- **Aktivitet för att tjäna pengar till lagkassan (ej ren försäljning)?**  
Insamling av pant, Lena informerar killarna och fixar infolappar att dela ut.

- **Aktivitet/läger tillsammans med laget?**  
Angelina och Linda stämmer av med laget vad de vill göra.

- **Korrekt forum för information?**

*Information kommer fortsatt att ske både på laget.se (mail) och på lagets Facebooksida.*

*Jon tar över ansvaret för Laget.se;*

*Jon Fredborg, 073-394 65 55 [jon\\_fredborg@hotmail.com](mailto:jon_fredborg@hotmail.com)*

- **Sommaravslutning med föräldramatch?**

*Fredag 16/6 blir det grillning och föräldramatch på vår plan på Bergavallen. Mer info kommer.*

- *Införande av träningsavgift alt. en höjning av medlemsavgiften diskuterades. Mötet föreslår att något av det ska införas då vi tror det skulle stärka föreningens ekonomi betydligt. Föreningen får då lösa det för de få som kanske inte har ekonomisk möjlighet.*

## **§ 9 Nästa möte**

*Blir under hösten, återkommer om datum.*

## **§ 10 Mötet avslutat**